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Protokół Nr 8/2023 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 października 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Marek Sijer - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Marek Sijer - Przewodniczący Komisji – otworzył  posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie Przewodniczący Komisji odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją 

obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br.  

4. Dowóz dzieci i młodzieży do szkół.  

5. Informacja z wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.   

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad. pkt. 3.  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie Nr 7/2023 z dnia 29 sierpnia 2023r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 7/2023 z dnia 29 

sierpnia 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 29 sierpnia 2023r. 

 

 Komisja głosami: za – 2, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

7/2023  z dnia 29 sierpnia 2023r. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował przesunięcie punktu 4: „Dowóz dzieci i 

młodzieży do szkół”, następnie przeszedł do omawiania punktu 5: „Informacja na temat 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży”.  

 

Ad. pkt. 5. 

Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw 

Społecznych Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

   

Ad. pkt. 6.  

Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

 

a) uchylająca uchwałę zmieniającą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 3 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
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b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 4 do protokołu/. 

Radny Marek Sijer - prosi aby aktywne przejścia dla pieszych były dobrze doświetlane.  

Radny Zbigniew Sobczyk - zgłosił potrzebę wykonania chodnika na ul. Parkowej. 

Radny Jerzy Pręcikowski - prosi o doświetlenie przejścia dla pieszych na ul. Gen. Bończy – 

Załęskiego, obok Muzeum Regionalnego ( naprzeciwko parku). 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Zbigniew 

Sobczyk, radny Jerzy Pręcikowski.   

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Wola Załężna), 

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 5 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Mieczysław Wojciechowski.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 6 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

e) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 7 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

f) wyrażenia zgody na nabycie prawa  użytkowania wieczystego nieruchomości położonej 

w obr. 10 m. Opoczna,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  
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 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej,    

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Dyrektor Wydz. Gospodarki 

Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

h) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 10 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, radny Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. Ochrony 

Środowiska Dominika Chybowska.  

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Opoczno, 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 11 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Sijer, radny Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

j) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2023,  

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/. 

Janusz Klimek - Sekretarz Miasta – przedstawił dodatkową informację w temacie projektu 

uchwały.  

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  
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k) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Opoczno,  

 

Beata Wiktorowicz – Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 13 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Sobczyk, radny Jerzy Pręcikowski, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Beata Wiktorowicz.  

 Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt  

uchwały.  

l) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Opoczno oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 14 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

Prezes MPK Sp. z o.o. Robert Grzesiński.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

m) wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej na terenie gminy Opoczno,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 15 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

n) przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Opoczno – aktualizacja na lata 2023 – 2026 z perspektywą do 

2038”, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 16 do protokołu/. 

 Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla Gminy Opoczno – aktualizacja na lata 2023 – 2026 z perspektywą do 2038” stanowi 

załącznik do protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej z dnia: 30.10.2023r.  

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

o)  przyjęcia regulaminu wyboru ławników na kadencję 2024-2027,  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

p) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Sądu Okręgowego w Piotrkowie 

Trybunalskim na lata 2024-2027.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

 

 Przewodniczący Komisji  powrócił do omawiania pkt. 4: „Dowóz dzieci i młodzieży 

do szkół.” 

 

Ad. pkt. 4. 

Dowóz dzieci i młodzieży do szkół. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację nt. kosztów dowozu 

dzieci i młodzieży do szkół , która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. - przedstawił informację w sprawie dowozu 

uczniów do szkół gminnymi autobusami MPK /załącznik nr 20 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radny Mieczysław Wojciechowski, Prezes MPK Sp. z o.o. Robert 

Grzesiński.  

B) Realizacja zadań oświaty w Gminie Opoczno za rok szkolny 2022/2023 oraz wyniki 

egzaminów zewnętrznych. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez  Wydział Edukacji UM w Opocznie, 

który stanowi załącznik nr  21 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

C) Funkcjonowanie świetlic wiejskich oraz koszty ich funkcjonowania. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Miejski Dom Kultury w Opocznie, 

który stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 11 

Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Marek Sijer - prosi o uzupełnienie dużego ubytku w asfalcie na drodze wewnętrznej, 

gminnej (naprzeciwko dawnego sklepu Lewiatan, wjeżdżając od ul. Piotrkowskiej).  

Radny Zbigniew Sobczyk -  prosi o uzupełnienie dużych ubytków w nawierzchni na ul. 

Zielonej. 
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Ad. pkt. 12 

  Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.20. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

 

 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

    Przewodniczący Komisji 

              Marek Sijer 

 

 

 

Protokołowała: 

K. Zaroda - Olkowska 

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej.  

 

 

 

 

 

 

 

http://www.opoczno.esesja.pl/

